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Kävijöitä 10 hlö 

- Lehmusvalkaman kuntosalit: Onko Lehmusvalkaman kuntosaleilla avoimia ryhmiä, joihin voi 

osallistua joustavasti haluamanaan aikana? 

- Liukuesteet ja ikäraja: Liukuesteiden jakoperusteista on herännyt kysymyksiä. Miksi niiden ikäraja 

on niin tiukka, ettei niitä myönnetä alle 70- tai 75-vuotiaille? 

-  Seniorikortti: Seniorikortti koetaan hyödylliseksi, sillä sen avulla pääsee monipuolisesti eri 

paikkoihin. 

- Turun ikäystävällisyys – kehitysehdotukset: 

o Liikenne: Suurin osa kuljettajista on ystävällisiä ja avuliaita, mutta osan asenteisiin ja 

koulutukseen voisi panostaa. 

o Palvelulinjat: Palvelulinjat toimivat hyvin, ja ne huomioivat rollaattorien sekä 

liikuntarajoitteiden tarpeet. 

o Digitalisaatio: Tarvitaan lisää ohjausta ja neuvontaa. Paikallisissa "olohuoneissa" toivottiin 

säännöllistä henkilökohtaista neuvontaa, esimerkiksi joka toinen viikko arkisin samaan 

aikaan. 

o Vapaaehtoisjärjestöjen rooli korostuu entisestään, ja on tärkeää vahvistaa niiden tukemista 

sekä kehittää yhteistyötä kaupungin eri toimijoiden kanssa. 

-  Edunvalvontavaltuutus: Keskustelimme edunvalvontavaltuutukseen liittyvistä kysymyksistä. 

- Alueelliset olohuoneet: Olohuoneiden toiminta ja aukioloajat vaihtelevat. Niiden toiminta perustuu 

vapaaehtoisiin, mutta säännölliset ohjausajat olisivat tarpeen. 

- Turvallinen liikkuminen: Kaikkien liikkuminen tulisi turvata. Pyöräilijöille tarvitaan selkeät 

liikennemerkit ja merkinnät, ja sähköpotkulaitojen/scoottien käyttöä tulisi säädellä tarkemmin. 

- Tiedottaminen: Niille, jotka eivät käytä nettiä tai kuulu yhdistyksiin, tiedon tavoittaminen voi olla 

haastavaa. Tapahtumia ja toimintaa löytyy esimerkiksi Turun Sanomien "Minne mennään" -palstalta 

ja Seutusanomien yhdistyspalstalta, mutta kaikille Seutusanomat ei ole saatavilla. Monitorista voisi 

saada tiedon eri asuinalueilla yhdistystoiminnasta. Ikääntyneiden tiedottamiseen ja tiedon 

saavutettavuuden tulee edelleen kiinnittää huomiota.  

 

Varhan vanhusneuvoston edustajille tiedoksi: 

- Omaishoitajan huoli jaksamisesta: 

Omaishoitajan läheinen on huolissaan omaishoitajan jaksamisesta, koska hoidettavan SAS-paikan 

saaminen Someron ja Vihdin alueella on viivästynyt yli 90 päivää. Paikkaa etsitään nyt Salosta 

palvelusetelillä. 

- Ruotsinkieliset hoitopaikat: Ruotsinkielisiä hoitopaikkoja tulisi olla riittävästi, koska äidinkielellä 

tarjottu palvelu on tärkeää erityisesti ikäihmisille 

 

 

 


